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     Verslag van  Aanwezig   

Dorpsteam Reeuwijk-Brug  Eke Vos-Heikens (voorzitter); Theo Lamers; Sandra van 

Grieken; Gerke Mulder: Willem van der Jagt; Jeroen Struijs; 

Ton Schreuders; Barend Tamerus 

Agenda-lid: Johan Buurman,  

Bewoners: Erik Schuitemaker; Dagmar Stalenberg en Jan van 

den Berg 

 

Notulist  Afwezig   

Sandra van Grieken  Jaco van der Quast;  

Datum  Ons kenmerk    

22-06-2023  Verslag d.d. 12-06-2023 

K.c.     

Archief,   

Onderwerp     

Dorpsteamvergadering d.d. 12 juni 2023 in het Huis van Alles, aanvang 20.00 uur 

 VERSLAG 
  

 

Opening en mededelingen 

Eke opent de vergadering. Speciaal welkom voor de bewoners Erik Schuitemaker, 

Dagmar Stalenberg en Jan van den Berg. 

Jaco heeft zich afgemeld. Eke vraagt wie het notuleren op zich wil nemen.   

Op het bord wat Theo gemaakt heeft wordt nog maar weinig opgehangen. Misschien 

Lia Bouma benaderen omdat zij om dit initiatief heeft gevraagd.  

Onze gasten krijgen de gelegenheid om hun woordje te doen zodat zij eventueel weg 

kunnen wanneer wij onze agendastukken gaan behandelen.   

 

Ingekomen stukken/e-mails: 

• Hiervoor wordt verwezen naar de overzichtstabel in de bijlage van de agenda 

voor deze vergadering.  

  

Verslag vorige vergadering d.d. 24 april 2023 

De actielijst bij het verslag is geactualiseerd aan de hand van ontvangen 

terugkoppelingen voorafgaande aan deze vergadering. De status van enkele acties 

wordt op basis van een nadere toelichting tijdens de vergadering geactualiseerd.  

 

Acties, waarvan de status gereed of vervallen is vastgesteld tijdens de vorige 

vergadering, zijn uit de lijst verwijderd. 

 

Er zijn verder geen op- of aanmerkingen op het verslag.  

 

Veiligheid en verkeer 

Erik Schuitemaker is aanwezig vanwege de Raadhuisweg en Zoutmansweg. Er is nog 

geen beoordeling over de Raadhuisweg. Wij hebben gevraagd om als team betrokken 

te worden bij de evaluatie.  

Erik zag enkele dingen niet terug in de notulen en heeft dit ook gemeld bij Jaco. 

Gemeente (en politie) zijn akkoord met het huidig risico op ongelukken. Ivm snelheid 
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<50 km/u is er beperkt/weinig kans op ernstig/blijvend letsel, echter Erik benadrukt 

dat het streven is om ook minder ernstig letsel te voorkomen. 

Niet alleen schoolgaande ouders hebben opmerkingen bij de veiligheid van het 

kruispunt met de Groen van Prinstererlaan. Dit is te zien in de online petitie. 

Qua verkeerslichten is er volgens hem een belofte geweest dat de verkeerslichten 

mochten blijven staan. Dit is een belofte van 2015 maar er is letterlijk gezegd ‘ze 

blijven zolang ze mee gaan’. Eke weet dat de lussen stuk zijn en daarom de lichten 

uit staan. 

Jan en Dagmar zijn aanwezig om het Treebord bespreekbaar te maken.  

Er is nog steeds een gevoel van onveiligheid. Er komt veel zwaar verkeer langs, de 

snelheid is volgens hem veel te hoog. Er is geen oog voor de verkeersveiligheid op 

het Treebord. Er worden op de Raadhuisweg en de Dunantlaan wel voorzieningen 

getroffen maar op het Treebord niet. De wegversmalling die voorheen bij het gemaal 

zat wordt gemist, zij willen die graag terug. 

Eke stelt voor om eens met elkaar, binnen een week of drie, inclusief de gemeente 

aan tafel te gaan zitten, insteek van het gesprek wordt dan bespreken wat haalbaar 

en wat realistisch is om begrip over en weer te kweken.  

 

Duurzaamheid 

Willem zoekt het verslag van het voorzittersoverleg waar er gesproken is over 

Duurzaamheid. Dit is niet besproken in het laatste overleg. Over Duurzaamheid is er 

medio 2022 gesproken. Eke heeft de namen van de voorzitters aan Willem en Jaco 

gegeven zodat zij contact konden zoeken om een samenwerking aan te gaan. Helaas 

heeft maar 1 team hierop gereageerd. Dit loopt dus eigenlijk dood. Sandra stelt voor 

om mensen ook persoonlijk te benaderen. Dit gaat Willem niet doen omdat er 

gewoon te weinig interesse blijkt te zijn bij andere teams.  

De insteek was om met alle dorpsteams met elkaar tot een goede dialoog met de 

gemeente te komen.  

Sandra stelt voor om een bijeenkomst te organiseren en te flyeren bij de woningen 

die vooral in West staan omdat zij vaak bewoond worden door ouderen en zij geen 

hebben geen idee waar ze moeten beginnen met huizen duurzaam te maken.    

Willem wil de vervolgstappen met Jaco bespreken zodra hij weer terug is.  

  

Sociaal Domein 

Het feestproject Rietveldwoningen staat op een laag pitje. Er is wel een 

samenwerking met WBR, maar dit wordt pas volgend jaar aangezien de wijk dan  

pas klaar is. We laten in ieder geval wel aan de bewoners weten dat pas volgend  

jaar het feest gepland staat.  

Het was bij de bewoners van de Rietveldwijk niet duidelijk waarom 

Bunnik een feestmiddag gaf ter afsluiting van de herinrichting. Jeroen en Sandra 

hebben uitgelegd dat de Rietveldwijk een apart project is ten opzichte van de 

herinrichting.  

 

Het lege pand van Blooms is bezocht door de contactpersoon van Brownies en  

Downies, hiervoor is de gemeente te klein, zij is heel enthousiast maar voor een  

invulling zoals “Jantje zag eens pruimen hangen”.  

Ze heeft een voorstel geschreven naar de gemeente hierover.  

Sandra benoemt dat zij door verschillende inwoners is benaderd met de vraag  

waarom het dorpsteam geen fysiopraktijk in het pand wil. Meerdere 
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dorpsteamleden zijn hierover benaderd. Enkele dorpsteamleden zijn het ook niet  

eens met de brief die is geschreven.  

Het dorpsteam heeft de brief geschreven als verlengstuk van wensen van bewoners  

uit de omgeving. Het dorpsteam kan hier geen mening over hebben.  

Het moet duidelijk zijn dat het dorpsteam namens bewoners alleen maar een  

voorkeur heeft uitgesproken, net zoals het medisch centrum dit heeft gedaan. 

Het traject moet via de juiste wegen bewandeld worden en dat gebeurt ook.  

 

Er is een uitnodiging van zorgpartners op 26 juni van twaalf tot twee voor een lunch  

met een programma met informatie over wat zij als zorgpartners kunnen doen om  

ouderen zolang mogelijk thuis te laten wonen. Het is misschien goed om als  

dorpsteam daarbij aan te sluiten. Eke gaat hierheen Sandra kijkt of het haar lukt.  

Barend blijkt hier ook bij betrokken te zijn als adviseur voor de bewonerscommissie.  

 

Openbare Ruimte 

Geen aanvullingen voor wat betreft het Groenplan.  

 

Versterken dorps-as Reeuwijk-Brug:  

Er zijn gesprekken geweest met de projectleider en opzichters van de reconstructie 

van de Dunantlaan. In de Van Heuven Goedhartstraat is één groenstrook weg. Er is 

beloofd dat de beplanting(de keuze voor het sortiment en de kleur) wordt 

doorgetrokken in de Dunantlaan. De lichtmasten worden niet vervangen, in het 

straatwerk wordt ook niets aangepast. Het wordt op deze manier moeilijk om een 

mooie dorps-as te krijgen.  

 

Communicatie 

Wat kunnen we doen aan de vindbaarheid van dingen die op de website staan. Op de  

een of andere manier moet er meer naar voren komen wat er op de website staat.  

Bijvoorbeeld de agenda etc. is moeilijk te vinden. Dit moet in één oogopslag te zien  

zijn. Is het een optie om een link op de website van de gemeente te  

plaatsen? 

Sandra gaat een gesprek organiseren tussen Marlo, Gerke en hopelijk ook met  

Bureau Vink.  

 

Projecten 

Geen aanvullingen voor wat betreft lopende projecten. 

Barend vult aan met de vraag: hoe gaan we het doen wanneer de woningen aan de  

Raadhuisweg gebouwd gaan worden. Dit levert verkeersgevaarlijke situaties op.  

Misschien een idee om vooraf bij de gemeente te informeren hoe zij hiermee  

omgaan. De schouw moet een standaard agendapunt worden zodat we altijd in de  

gaten kunnen houden wanneer dit gaat spelen en hoe de aan-en afvoer van  

materieel en materialen geregeld wordt. 

 

Rondvraag 

Ton doet een voorstel voor een jaarverslag. Een financieel jaarverslag is er  

al, maar een gewoon jaarverslag van de dingen die we gedaan hebben is ook een  

goed idee. Dit kan dan ook op de website.  

Barend heeft een aantal mails gestuurd. Zijn vraag is of dit gewaardeerd wordt. Er is  

ook een mail bij over een schouw voor verkeersmaatregelen. Barend adviseert om  
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als Dorpsteam aanwezig te zijn bij de schouw.  

Eke merkt op dat er geen rechtstreekse mails van dorpsteamleden naar de gemeente  

moeten gaan. Het is beter om dit allemaal via 1 of 2 contactpersonen te laten lopen.  

In dit geval dus via Eke en Jaco. 

Jeroen vraagt of we nog iets doen met de brug aan het Treebord ten behoeve van de  

doorvaart vanaf de Miereakker naar de plassen. Eke adviseert dit 

niet te doen. Het is een kwestie tussen een paar bewoners en de gemeente.  

 

Afsluiting 

 

De eerstkomende dorpsteamvergadering staat gepland op maandag 28 augustus 

2023 om 20.00 uur in het Huis van Alles. 
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Actielijst 

Actienr. Omschrijving Door Status 

22-04-02 Vanwege het door Gerke gemelde probleem betreffende links afslaand 

verkeer naar de Tasmanstraat een bord eenrichtingsverkeer laten plaatsen. 

Gem. Loopt 

22-04-04 Het dorpsteam informeren over de plaatsing van de meetlus op het 

Treebord en de extra ingewonnen verkeersinformatie. Dit zal na de 

herinrichting Raadhuisweg plaatsvinden om een representatieve meting te 

kunnen doen. 

Gem. Loopt 

    

22-08-02 Ideeën uitwerken voor geschikte invulling rondom Burendag ter verbetering 

sociale cohesie in Rietveldwoningen buurt 

TSC, 

SGR 

Loopt 

 

22-10-04 Nienke Adelerhof uitnodigen om tijdens een dorpsteamvergadering 

informatie te verstrekken over de plannen van de gemeente op het vlak van 

verdere verduurzaming. 

EVH Gepland 

    

23-01-01 Degenen die hebben bijgedragen aan het totstandkomingsproces van de 

Mobiliteitsvisie informeren over de uitkomst van de behandeling hiervan in 

het Collega en de Raad.  

Gem. Loopt 

23-01-02 Een half jaar na de herinrichting van de Raadhuisweg / Zoutmansweg de 

verkeerssituatie evalueren en bespreken met Barbara Wortman. 

Gem. Gepland 

23-01-12 Een goede opvolger vinden vóór het vertrek van Jeroen begin 2024. 

 

Allen Loopt 

 

23-02-02 Eke zal het initiatief tot samenwerken op het thema Duurzaamheid 

nogmaals aan de orde stellen tijdens het eerstkomende voorzittersoverleg. 

WJA Gepland 

23-02-04 Het initiatief van het buurtfeest in de Rietveldwoningenbuurt tussentijds 

“warm houden” bij de bewoners in de vorm van een attentie. 

TSC Gepland 

23-02-07 Evaluatie van de resultaten van het dorpsteam in 2023 in de vorm van een 

soort van jaarverslag. De ingezonden brief naar aanleiding van de column 

van Henri Stolwijk in KoBR is hiertoe een goede eerste aanzet 

Allen Gepland 

 

23-04-01 Resultaten evaluatie nut- en noodzaak verkeerslichten Raadhuisweg delen 

met dorpsteam en bezorgde ouders 

Gem. Gepland 

23-04-02 Met betrokken afdelingen bespreken welke verbetering er mogelijk is om 

gemaakte afspraken met bewoners persoonsonafhankelijk te borgen, 

bijvoorbeeld door het effectiever benutten van GIS. 

Gem. Gepland 

23-04-03 Dorpsteam betrekken bij de voorbereiding van de schouw in Reeuwijk-Brug 

naar de correcte implementatie van genomen verkeersbesluiten. 

Gem. Gepland 

23-04-04 Meewerken aan het initiatief van het dorpsteam en de Programmaraad om 

zich een concept te laten vestigen in het Huis van Alles dat bijdraagt aan de 

inclusiviteit en diversiteit in de wijk.  

Gem. Gepland 

23-04-05 Bureau Vink vragen om een dagdeel intensieve ondersteuning bij het 

verbeteren van de website van het dorpsteam. 

GMU Gepland 

23-04-06 Het informatiebord van de sportverenigingen bij het begin van de 

Raadhuisweg aan de achterzijde laten voorzien van een fraaie “Welkom in 

Reeuwijk” aanduiding. 

JQU Gepland 

23-04-07 Barend Tamerus als nieuw dorpsteamlid opnemen in de verzendlijst 

“Dorpenwijk Reeuwijk-Brug”.  

Gem. Gepland 
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23-04-08 Het fout parkeren op de hoek van de Jan van Hoofstraat en Groen van 

Pinksterlaan tegengegaan een gele trottoirband. 

Gem. Gepland 

23-04-09 Mededelingenbord maken voor het Huis van Alles. Materiaalkosten declareren bij de 

penningmeester van het dorpsteam 

TLA Gereed 

    

23-06-01 Lia Bouma benaderen voor het vullen van het mededeling bord EV Gepland 

23-06-02 Een meeting organiseren met bewoners en gemeente over Treebord  EV  Gereed 

23-06-03 Willem en Jaco gaan brainstormen over het vervolgplan voor Duurzaamheid WJA. 

JQU 

Gepland 

23-06-04 De schouw verkeersmaatregelen een standaard agendapunt maken bij 

projecten 

JQU Gepland 

23-06-05 De gemeente vragen hoe er wordt omgegaan qua verkeersveiligheid zodra 

de woningen aan de Raadhuisweg gebouwd gaan worden.  

EV, 

JQU 

Gepland 

 


